
Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín
konaného dňa 1. marca 2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny
Program:  
1. Otvorenie a oboznámenie s programom
2. Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice
3. Informácie k výberovému konaniu na obsadenie miesta riaditeľa školy
4. Aktuálne problémy a aktivity v škole
5. Záver

Priebeh rokovania: 

K bodu č. 1 
Prítomných privítala a oboznámila s programom predsedníčka Rady školy pri ZŠ s MŠ Unín Mgr.
Andrea Havlová. Predsedníčka zvlášť privítala pána starostu Bc. Jakuba Vaňka. 

K bodu č. 2
Predsedníčka Rady školy určila zapisovateľa zápisnice Luciu Starychovú a overovateľa zápisnice
Ing. Petra Štetinu. 

K bodu č. 3
Predsedníčka Rady školy oboznámila s metodickou pomôckou pre RŠ a výkladom Zákona NR SR
č. 596/2003 Z. z. o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých
zákonov. Ďalej informovala o úlohách zriaďovateľa a Rady školy pred výberovým konaním. 
Postup pri výberovom konaní bude prerokovaný na mimoriadnej Rade školy po otvorení obálok –
zverejnení prihlášok do výberového konania. 

K bodu č. 4
-  Pani  riaditeľka  školy  Mgr.  Michaela  Vaňková  zhodnotila  realizáciu  lyžiarskeho  výcviku.
Informovala  o  aktivitách,  ktoré  sa  realizovali  so  žiakmi  a  sú  zverejňované  na  stránke  školy  –
korčuľovanie  žiakov  2.  stupňa,  úspechy  na  recitačných  súťažiach  našich  žiačok  a  olympiád.
Oboznámila RŠ s pripravovanými aktivitami: organizovanie plaveckého výcviku pre 1. stupeň a 6.
ročník, školy v prírode pre 1. a 2. stupeň.

- Člen RŠ a stavebnej komisie obce Unín p. Roman Chrenka informoval o riešení súčasného stavu
školskej kuchyne a pridružených skladov – poškodená omietka na budove v priestoroch jedálne
spôsobuje pri zlých poveternostných podmienkach (dážď, vietor) tvorbu kondenzu v priestoroch
kuchyne a následné tvorenie plesní. Ďalej informoval o riešení tohto stavu: Prepracovanie projektu
z  r.  2014  na  súčasný  stav:  riešenie  rekuperácie  kuchyne  a  ostatných  priľahlých  priestorov,
regulovanie  odsávania  a  výmena  motora  na  digestore.  Finančné  riešenie:  žiadosť  o  dotáciu  z
eurofondov, čo by však trvalo 1 – 3 roky. Akútne je však aspoň severnú stenu budovy zatepliť pri
možnosti samofinancovania z obecného rozpočtu.

- Podpredsedníčka Mgr. Jarmila Regásková sa informovala o možnosti bezhotovostnej platby cez
aplikáciu EduPage za stravu, nakoľko by to bol prehľadnejší  a komfortnejší  spôsob úhrady pre
rodičov. Pani Lucia Starychová informovala, že školská jedáleň funguje cez iný program a aplikáciu
EduPage nevyužívajú. Bude sa informovať o možnostiach tejto aplikácie a nevylúčila v budúcnosti
používanie tejto aplikácie na informovanie rodičov o výške stravného.



- Člen RŠ Ing. Peter Štetina sa dotazoval, či je pani riaditeľka informovaná o nevhodnom správaní
detí v Školskom klube. Pani riaditeľka o konkrétnom správaní informovaná nebola, ale vysvetlila,
že  nevhodné  správanie  detí  treba  riešiť  hneď  v  krátkom  čase  od  incidentu  priamo  s
vychovávateľkou, aby sa dali zistiť všetky okolnosti a podrobnosti včas.

- Pán Roman Chrenka a Ing. Peter Štetina sa zaujímali o aktuálnu cenu platieb za energie. Pani
riaditeľka Mgr. Michaela Vaňková informovala, že elektrická energia bola zvýšená o 3,6x viac v
porovnaní s mesačnými splátkami v minulom kalendárnom roku (v minulosti bola platba vo výške
Ø 500€, súčasná výška platby je Ø  2300€). Cena za odber plynu sa zvýšil na 154% za odber.

- Ďalej pani riaditeľka informovala o výmene žalúzií v VIII. a IX. triede nakoľko v týchto triedach
sú už v havarijnom stave. Financovanie bude realizované z finančných prostriedkov Rodičovského
združenia. 

K bodu č. 5
Predsedníčka Mgr. Andrea Havlová poďakovala prítomným a ukončila zasadnutie RŠ. 

V Uníne, 1. marca 2023

zapísala: Lucia Starychová

Príloha
Prezenčná listina


